

# Menighedsrådsmøde i Veerst

Dato: Tirsdag d. 21/2 2023

Tidspunkt: 19:00-21.30

Sted: Graverhuset i Veerst

Til stede:

Afbud:

Kaffe/kage: Laust



Dagsorden		Følgende er blevet besluttet:	Ansvarlig
1.	Godkendelse af dagsordenen	- Dagsordenen er godkendt	
2.	Siden sidst <ul style="list-style-type: none"> <li>- Sikker mail til Henrik (Hanne)</li> <li>- Forslagskasse (Mira) – Er der kommet nogle forslag?</li> <li>- Evaluering af Fastelavn</li> <li>- Fra Brandsoft ind på Sogn.dk</li> <li>- status?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Henriks nye sikre mailadresse <a href="mailto:henso@km.dk">henso@km.dk</a></li> <li>- Forslagskassen er lavet og vil blive sat op snarest</li> <li>- Hyggelig fastelavnsgudstjeneste med fint tema. Flot pyntet op.</li> <li>- Det fungerer nu, at Mira taster gudstjenester/arrangementer i Brandsoft-kalenderen, så det overføres direkte til Sogn.dk</li> </ul>	
3.	Præst	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Mira har været på konfirmandudflugt til Århus. God tur. Konfirmanderne var i Domkirken og på Aros.</li> <li>- Mira har studieuge i maj, hvor hun skal skrive opgave.</li> </ul>	
4.	Kirkevæрге	- Tårnet. Der har været håndværkere på i forhold til at udbedre skodderne. Foreløbig ser det ud til at virke efter hensigten.	
5.	Nyt fra Lokalrådet (Laust)	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Laust har sagt ja til, at vores arrangementer i kirken sættes på den fælles lokalråds-kalender</li> <li>- Sommerfest d. 19. august</li> </ul>	
6.	Belægning ved kirken (status?)	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Signe Moos har været på besøg og mødtes med Laust og Henrik. Hun udarbejder et nyt udkast med vores belægningsønsker.</li> <li>- Vi accepterer tilbud fra Grethe Munk Hansen vedr. granitsokler til kirkegårdsbelægning</li> </ul>	
6.	Formand <ul style="list-style-type: none"> <li>- Samarbejde ml. Bække, Gesten og Veerst Sogne. (Mail fra Gesten menighedsråd)</li> <li>- Ribe Stifts vision</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Møde vedr. struktur mellem Veerst, Bække og Gesten Sogne onsdag d. 12. april kl. 19.00 – 20.00. Vi holder MR møde efterfølgende fra kl. 20.00-21.30.</li> <li>- Ribe Stifts vision "Kirken er åben" tages op på næste møde, så vi har tid til at gennemlæse materialet og forberede os</li> </ul>	
7.	Kasserer	- Hanne er i gang med at lave regnskab.	
8.	Kommende arrangementer <ul style="list-style-type: none"> <li>- Rytmisk morgengudstjeneste d. 23/4. Ansvarlig for morgenkaffen?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Vera er ansvarlig for kaffe/te/rundstykker</li> <li>- Mira køber tapas m.v. til Skærtorsdagsgudstjenesten</li> <li>- Hanne hjælper til konfirmationen med at tage imod telegrammer i våbenhuset</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Konfirmation d. 30/4. Hvem hjælper?</li> <li>- Vi har vedtaget to aftengudstjenester/koncerter pr. halvår. Hvornår bliver der én i foråret?</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Evt. en musikgudstjeneste i juni. Dette tages op på PR/aktivitetsudvalgsmødet d. 14. marts.</li> <li>- Evt. friluftsgudstjeneste eller en "kirkestand" med aktiviteter i forbindelse med Veerst Sommerfesten d. 19/8. Mira tjekker om der ligger en vielse denne dag.</li> </ul>	
9.	<p>Opsamling på punkter fra provstesyn Status på .....</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Varmeanlæggets styring skal efterses.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- VVS'er har været her. Temperaturen i kirken er sænket lidt. Skal det styres yderligere kræver det en større investering, som vi ikke p.t. har økonomi til.</li> <li>- Laust laver aftale med VVS'er med henblik på at få indblik i, hvordan varmestyringen i kirken fungerer p.t.</li> </ul>	
11.	Personalelukket møde		
12.	Evt.	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Lydanlæg i kirken er blevet indstillet.</li> <li>- Henrik har bedt om et tilbud på teleslynge + ny mikrofon til Mira, men inden vi køber noget, vil vi undersøge om teleslynge stadig er lovpligtig</li> <li>- Jette kontakter idrætsforeningen med henblik på at høre, hvad aftalen er vedr. hundetræningen på boldbanen. Det foregår ofte og højlydt.</li> <li>- Provsten har bedt om vores mødedatoer i efteråret med henblik på at komme på besøg. Jette sender datoerne.</li> </ul>	

Næste møde: Onsdag d. 12/4 2023 – kl. 20.00 – 21.30 i konfirmandhuset i Bække – efter mødet om strukturændringer

Kage / Kaffe ved næste møde: Kirsten

Referent: Jette

Kirsten Landmark

Vera Rasmussen

Laust Bie

Mira Bang Pedersen

Hanne Ebbesen

Jette Daugaard

**Kaffeliste-rækkefølge**

Jette  
Hanne  
Laust  
Kirsten  
Vera